
看見台灣 Joyce Ling台灣畫家凌丹琦

文謝振寶 2023.08.08

歐洲現代藝術博物館展覽/Artio gallery提供

Joyce Ling作品將受邀在歐洲現代藝術博物館出

Joyce Ling凌丹琦是台灣新生代畫家，遵崇自己的靈性自由，發展出人類天生本然的創作能力，參

考繪畫技巧，但用自己的風格改變傳統的技法。

她所體悟的繪畫風格已然成形，也創作了許多讓人驚喜的創作！而只是在社群上展出她的畫作，

就被加拿大策展團隊Artio gallery 兩次邀請展覽，因此在2023年8/25～27日凌丹琦將在知名的歐

洲現代藝術博物館展出。而在此之後，相繼已有更多的國際策展團隊關注到凌丹琦的作品，被她

的獨特、新興畫風及色彩吸引，絡繹不絕邀請她到歐洲各地展出。

因為她的畫風沒有傳統的技法，卻有著印象派的色彩斑斕及野獸派的線條粗獷，卻展現了新時代

的畫風！她的色彩在所有的繪畫牆上總是優先吸引人目光，近代畫風，人們也在找尋印象派色彩

以後的新興色彩與獨訴著寧靜語言的未來畫風，而凌丹琦的作品正有這個能力，所有觀者無不驚

嘆她的畫作有種催眠能力，讓人駐足良久，當她在之前的里昂歐洲展中，一個父親帶著孩子只是

站在遠處即被其畫作吸引，久久無法離去，並訴說著她的畫作有著這獨特的寧靜催眠魅力。



豐盈 20P(72.5×53.0cm)。圖/凌丹琦畫室提供

https://www.joyceart.tw/zh/portfolio-item/abundance/

而歐洲現代藝術博物館（Museu Europeu d’Art Modern) 簡稱MEAM, 位於十八世紀新古典主義風

格的Palacia Gomis ,也就是巴塞隆納的EI Born區的街頭中，此處是充滿文化氣質的街廓。

此博物館是一座精美的具象藝術收藏館，也大力支持具象藝術及未來新興具象藝術家，並私人收

藏新潛力藝術家的作品。

更重要的是，這裡展示了一系列21世紀的當代藝術、20世紀的現代雕塑及加泰隆尼亞（Catalunya)

雕塑。

這座藝術博物館是座十八世紀的古老宮殿，2006年，ㄧ位建築師將其改建為歐洲現代藝術博物館

，它是西班牙巴塞隆納多元化有各種歷史博物館景觀的古老歷史城市裡最成功的新博物館之一，

因為它抓住了眾人的目光，它不同於一般博物館僅展示古老的藝術作品或20世紀以前的作品，它

主要展示這裡的私人收藏皆是20、21世紀的當代具象藝術作品，這個博物館屬於藝術與藝術家基

金會，此基金會主張世人已進入新世紀，在不否定傳統的情況下，世人應開始接觸新時代的藝術

語彙、新的當代語言，所以這間博物館不同於古老的博物館，不但收藏五大洲數千件藝術家作品

，也專注於現實生活的美學，而非抽象的現代藝術美學的型式。

而台灣畫家凌丹琦有幸被加拿大國際策展團隊–Artio gallery 邀請進入此一歐洲新古典知名博物

館的殿堂，實屬難得！

因為這博物館既支持知名的藝術家，也支新的未被發現的人才！凌丹琦能獲此藝術領域的門票

實屬藝術領域的邁進。

https://www.joyceart.tw/zh/portfolio-item/abundance/


而她所參展的兩幅畫「紫羅蘭色的寧靜」、「豐盈」在色彩上已經跳出傳統色彩技法的共同性，也就

是說，有別於當前繪畫上的色彩因傳統技法的教導的雷同性，她走出了新興色彩的寧靜美學，她

只是用簡單的構圖，卻創造出印象派美學的美感，卻有著她自己的畫風！

紫羅蘭色的寧靜（72.5×53.0cm)」。圖/畫家凌丹琦提供

而自2011年以來，這家博物館已成功的影響了國際當代藝術的大部分領域，一個舉足輕重的西班

牙博物館——它專注在現實生活之美的具象形式，而非專注在抽象的藝術型式，這博物館也收藏

了大量在世現代藝術家的作品，不愧是一個懂的投資未來具有影響力的藝術家的藝術殿堂，未來

的發展潛力無限，因為歲月等於價值，也等於增值，在未來的歲月裡逐步蘊釀未來重要的及潛力

的藝術家及藝術史的軌跡，而這博物館已領先群倫，開始投資在具有未來性的新藝術創作及未來

有展望的藝術家，凌丹琦得此門票，是台灣的機會，也是凌丹琦的繪畫上的殊榮！

購票連結：

https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=googl
e&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0A
AAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJA
pvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB

https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB


Discovering Taiwan's Joyce Ling: Emerging Artist

to Exhibit at European Museum of Modern Art

Exhibition at the European Museum of Modern Art / Provided by Artio Gallery

This article was translated using Google Translate.

Artworks by Joyce Ling to be Invited for Exhibition at the European Museum of

Modern Art

Joyce Ling, an emerging Taiwanese artist, is gaining international recognition for her unique artistic

style and creative prowess. Drawing from her own spiritual freedom, she has harnessed humanity's

innate creative ability and transformed traditional techniques with her distinctive approach.

Her well-defined artistic style has attracted considerable attention, with numerous surprises hidden

within her creations. After showcasing her artworks on social media platforms, she was twice

invited to exhibit by the Canadian curatorial team, Artio Gallery. As a result, from August 25th to

27th, 2023, Joyce Ling's artworks will be on display at the prestigious European Museum of Modern

Art. Following this success, various international curatorial teams have taken note of Ling's works,

captivated by her unique and emerging style and vibrant use of color. Consequently, she has

received a series of invitations to exhibit her art across Europe.

Ling's artistic style defies traditional techniques, instead embracing a vivid palette reminiscent of

Impressionist color schemes combined with bold, primal lines reminiscent of the Fauvist movement.

This fusion reflects a new era in art. Her use of color immediately commands attention on any

canvas, aligning with the modern quest for emerging color palettes and innovative



post-Impressionist visual languages. Ling's artworks possess an enchanting quality, capable of

entrancing viewers and inviting prolonged contemplation. This hypnotic charm was demonstrated

during a previous exhibition in Lyon, Europe, where a father and child were drawn to her artworks,

unable to tear themselves away, speaking of the paintings' unique and soothing mesmerism.

"Abundance" 20P (72.5×53.0cm). Image provided by the artist, Joyce Ling.

https://www.joyceart.tw/zh/portfolio-item/abundance/

The European Museum of Modern Art (MEAM), situated in the eighteenth-century neoclassical

Palacia Gomis in the El Born district of Barcelona, is a cultural gem. This museum is dedicated to

figurative art and proudly supports both established and emerging figurative artists. Moreover, it

exhibits a collection of twenty-first-century contemporary art, twentieth-century modern sculptures,

and Catalan sculptures.

Originally an ancient palace dating back to the eighteenth century, the museum was transformed in

2006 by an architect into the European Museum of Modern Art. A standout in Barcelona's rich

historical landscape, it deviates from conventional museums by showcasing private collections of

twenty-first-century contemporary figurative art, embracing the art vocabulary and languages of the

new century while respecting tradition.

Joyce Ling from Taiwan has been fortunate to be invited by the Canadian curatorial team, Artio

Gallery, to step into the halls of this renowned European neoclassical museum. This opportunity is

truly exceptional, as the museum supports both established and undiscovered talents. Ling's

invitation marks a significant advancement in the realm of art.

The two exhibited paintings, 'Tranquility in Violet' and 'Abundance,' depart from the conventions of

color technique. Ling's departure from traditional color instruction is evident, as her work conveys a

https://www.joyceart.tw/zh/portfolio-item/abundance/


serene aesthetic through simple composition, evoking Impressionist beauty while maintaining her

unique artistic style.

"Serenity of Violet" (72.5×53.0cm). Image provided by the artist, Joyce Ling.

Since 2011, this museum has played a pivotal role in influencing various spheres of contemporary

international art. It stands as a significant Spanish museum dedicated to the beauty of reality

through figurative forms, distinguishing itself from museums solely focused on abstract art. The

museum has amassed a vast collection of works from contemporary artists worldwide, solidifying its

status as a sanctuary for influential artists. Its limitless potential for future development and

investment is evident, as time equates to value and appreciation. The museum has taken the lead,

investing in new artistic creations and promising artists who will shape the art world's future. Joyce

Ling's invitation signifies a rare opportunity for Taiwan and a prestigious honor for her artistic

journey.

For tickets and more information, visit:
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=googl
e&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0A
AAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJA
pvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB

https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
https://www.tiqets.com/en/european-museum-of-modern-art-tickets-l177760/?utm_source=google&utm_medium=cpc_ola&utm_campaign=16501439475&utm_content=153514939193&gbraid=0AAAAADevz7WtPSCqFvOCWQFH6Ka35J6ss&gclid=Cj0KCQjwib2mBhDWARIsAPZUn_mHHZbxwL4hZJApvVN4yNfc3wjkC8Gl5nWFKDNnXgNUGbHxHU_o6OgaAjZ1EALw_wcB
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